
 

 
1 

 

Aan:   Voorzitter en vicevoorzitters van de Regiegroep van de MRA 

Datum:   8 april 2020 

Van:   Agendacommissie MRA    

Onderwerp:  Aanbod hulp bij uitwerking acties n.a.v. evaluatie MRA 

Bijlage(n):   - 

Contactpersoon: Remco Rienties  

(r.rienties@metropoolregioamsterdam.nl / 06 – 20002447) 

 

 
Voorstel: 

De Agendacommissie van de Metropoolregio Amsterdam biedt graag een helpende 

hand bij de bestuurlijke coördinatie van de verdere uitwerking van een drietal 

punten uit de evaluatie. Vanuit haar rol als dagelijks bestuur neemt zij graag een 

coördinerende rol op zich, waarbij zij regelmatig zal rapporteren aan de Regiegroep 

 

 

Aanleiding 

In juni is het een jaar geleden dat het evaluatierapport over de MRA samenwerking is opgeleverd. 

Er is destijds (en ook daarna) breed gedeeld in de Regiegroep dat waarde gehecht wordt aan het 

maken van tempo en behouden van momentum. In de Regiegroep van oktober 2019 is een 

routeboek voor de uitwerking van de evaluatie vastgesteld, met als idee om in februari de eerste 

resultaten met elkaar te kunnen bespreken.  

Inmiddels is de wereld ingrijpend veranderd door de maatregelen die genomen moeten worden 

om de verspreiding van het Coronavirus tegen te gaan. Ook de gemeenten in de MRA zijn 

momenteel druk doende om ervoor te zorgen dat hun eigen dienstverlening gecontinueerd wordt, 

met zicht te krijgen op wat deze crisis betekent voor de lokale economie (en de ondernemers) en 

wat hier mogelijk aan gedaan kan worden, enzovoort. Het is begrijpelijk als de komende tijd de 

focus ook niet bij de uitwerking van de evaluatie ligt.  

 

Voor de samenwerking in de MRA is het echter wenselijk dat deze uitwerking niet stil komt te 

liggen. De Agendacommissie biedt daarom een uitgestoken hand in crisistijd. Zij kan helpen, en 

wil graag haar rol als dagelijks bestuur pakken, door een coördinerende rol op zich te nemen met 

betrekking tot een aantal punten uit het route boek voor de evaluatie. In deze notitie wordt nader 

toegelicht welke rol de Agendacommissie voor zichzelf ziet weggelegd en hoe de relatie met de 

Regiegroep er daarbij uit ziet. Een breed gedragen adagium in de MRA is ‘vorm volgt inhoud’: de 

Agendacommissie en de Platforms zijn als geen ander in staat om vanuit die inhoud de uitwerking 

van de evaluatie te versterken. De Agendacommissie ziet drie onderwerpen uit het routeboek 

waarbij zij een helpende hand kan bieden om de uitwerking te bespoedigen.  

 

De Agendacommissie denkt dat onderstaande voorstellen goed werkbaar zijn, en voert hier graag 

met jullie het gesprek over. 
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- Het versterken van de triple helix samenwerking / het beter in stelling brengen van het 

bedrijfsleven en de kennisinstellingen voor de publieke doelstellingen van de MRA 

Voor het versterken van de triple helix samenwerking en het beter in stelling brengen van het 

bedrijfsleven en de kennisinstellingen voor het verwezenlijken van de publieke doelstellingen van 

de samenwerkende overheden is een benadering vanuit de inhoud van belang. De 

Agendacommissie is hiervoor als afstemmend overleg van de Platforms goed in positie. Het 

Platform Economie heeft een nauwe relatie met de Amsterdam Economic Board, en vanuit alle 

programma’s en uitvoeringslijnen van de Platforms zijn ook veel contacten met bedrijfsleven en 

kennisinstellingen.  

De Agendacommissie stelt voor om voor dit punt een concreet voorstel op te stellen van hoe deze 

verbetering vorm te geven, deze nog voor de zomer voor te leggen aan de Regiegroep en te 

starten met de implementatie ervan. Hierbij wordt uiteraard gebruik gemaakt van de stappen die 

voor dit punt reeds zijn gezet vanuit de Regiegroep, het Platform Economie en het MRA Bureau.  

 

- Het beter organiseren van het regionale gesprek over het thema Mobiliteit 

Voor dit onderwerp wordt reeds aan twee sporen gewerkt: het bekijken hoe op korte termijn het 

gesprek over mobiliteit beter gevoerd kan worden, door bijvoorbeeld het Platform Mobiliteit 

anders in te richten, en voor de lange termijn te verkennen of en hoe de Vervoerregio Amsterdam 

op schaal van de MRA kan worden gebracht. De Agendacommissie stelt voor om vooral op het 

eerste punt (voor de korte termijn) snel stappen te zetten.  

De Agendacommissie stelt voor om de nieuw aan te stellen directeur van het MRA Bureau 

tezamen met de nieuwe directeur van de Vervoerregio Amsterdam opdracht te geven om een 

voorstel uit te werken voor dit punt. Dit kan vervolgens bestuurlijk besproken worden in het 

Platform Mobiliteit, en indien wenselijk in de Agendacommissie en/of Regiegroep. 

 

- Het vernieuwen van de MRA Governance 

Voor dit onderwerp is reeds een Plan van Aanpak opgesteld, en is een bestuurlijke werkgroep 

opgericht met deelnemers vanuit welke deelregio en de twee provincies. Conform het plan van 

aanpak vindt op dit moment de ambtelijke verkenning plaats; gevolgd door de bestuurlijke 

interviews vanaf medio april. Deze fase wordt afgerond met het uitwerken van een aantal 

schetsontwerpen voor de governance c.q. verbeteringsvoorstellen t.a.v. de samenwerking. 

Hopelijk is het mogelijk om in juni de eerste van de twee bijeenkomsten van de bestuurlijke 

werkgroep plaats te laten vinden, zodat op basis van de reactie van de bestuurlijke werkgroep de 

voorkeursvariant kan worden uitgewerkt.  

De Agendacommissie is opgebouwd uit leden van de Platforms en de Platforms zijn 

opgebouwd uit vertegenwoordigers van de deelregio’s. De Agendacommissie heeft een 

nauwe relatie met de Regiegroep en de Platforms hebben een nauwe relatie met de 

portefeuillehouderoverleggen. Er is in de Platforms en in de Agendacommissie daarom een 

brede ervaring met de huidige governance, en de dingen die daarin goed lopen of minder goed 

lopen. Maar er is ook goed zicht op waarom de dingen zo lopen als ze lopen. De 

Agendacommissie biedt iets wat complementair is aan de Regiegroep; zij brengen de 

verbinding met de inhoud. De Agendacommissie pakt de coördinatie van dit punt daarom 

graag gezamenlijk met de Regiegroep op. Op dit moment neemt  PH Governance Thijs Kroese 

al actief deel aan de bestuurlijke werkgroep. Hij kan vanuit zijn rol de Agendacommissie en de 

Platforms te betrekken bij dit traject. 

 

 


